
RADA MIEJSKA
w Pszczynie

Protokół nr 0002.015.2025 (XV)

sesji Rady Miejskiej w Pszczynie

z dnia 20 marca 2025 r.

ad. 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka otworzył XV sesję Rady Miejskiej

w Pszczynie, która rozpoczęła się o godz. 13%w Dużej Sali Obrad im. Ks. Piotra Skargi.

Prowadzący obrady przywitał radnych, zastępców burmistrza, skarbnika gminy,

przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy, wszystkich zebranych na sali sesyjnej

oraz wszystkie osoby, które uczestniczą w transmisji dzisiejszej sesji.

Prowadzący posiedzenie poinformował, że obrady sesji odbywać będą się zgodnie z klauzulą

informacyjną, dotyczącą RODOw sprawie transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń

rejestrujących obraz i dźwięk oraz sporządzania protokołów z posiedzeń Rady Miejskiej

w Pszczynie, nagrywania i przebiegu sesji Rady Miejskiej w Pszczynie, która umieszczona jest

na drzwiach wejściowych sali sesyjnej oraz na ekranie telewizora.

Prowadzący obrady poinformował, że na ustawowy stan 20 radnych na sali obecnych jest

20 radnych i stwierdził kworum.

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad:

1. Tadeusz Bałuch

2. Joanna Brożek

3. Marek Dutkowski

4. Renata Dyrda

5. Arkadiusz Gardiasz

6. Jacek Granda

7. Ilreneusz Gruszka

8. Marcelina Leki

9. Marcin Leśniewski

10. Andrzej Mańka

11. Kordian Piszczek

12.—Barbara-Psik

13. Piotr Rabaszowski

14. Katarzyna Raszka

15-—Jelanta-Spek

16. Maciej Stieber

17. Leszek Szczotka

18. Maria Szostak

19. Kamil Widłok

20. Adrian Winkler

22. Andrzej Wojtanowicz

23. Michał Ziebura.

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.



ad. 2.

Prowadzący obrady Przewodniczący rady Leszek Szczotka zapytał, czy są wnioski o zmianę

porządku obrad.

(W tym momencie na salę obrad przybyła radna Barbara Psik. Liczba radnych biorących udział w obradach

wynosiła 21).

Wniosek o zmianę porządku obrad zgłosiła zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena

Czarnecka. Zawnioskowała o wprowadzenie do punktu 6 kolejnego podpunktu - Projektu

uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację

zadania pn. „Remont nawierzchni jezdni drogi powiatowej nr 41325 tj. ul. Kombatantów

w m. Ćwiklice”. Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu sesji.

Prowadzący obrady poddał wniosek pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Andrzej Wojtanowicz, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Jolanta Spek, Marta Wojciechowska-Smolarz

Przewodniczący rady stwierdził, że wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu

uchwały w udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocyfinansowej na realizację zadania

pn. „Remont nawierzchnijezdni drogi powiatowej nr 41325 tj. ul. Kombatantów

w m. Ćwiklice, został przez Radę przegłosowanyjednogłośnie 21 głosami „za”.

Prowadzący obrady zapytał, czy do porządku obrad są jeszcze jakieś wnioski.

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie było i prowadzący obrady stwierdził,

że dzisiejsza sesja odbędzie się zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad:

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

4. Informacja i Sprawozdanie Burmistrza Pszczyny:

1) o pracach w okresie międzysesyjnym,

2) z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Pszczynie za 2024 rok oraz

przedstawienia potrzeb w zakresie pomocy społecznej na 2025 rok.

5. Informacja o kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2025:

1) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność burmistrza Pszczyny,

2) Projekt uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia,

3) Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. rozpatrzenie wniosku

o nadanie tytułu „Honorowy Obywatel Pszczyny”,

4) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania statutu Żłobkowi

Miejskiemu,

5) Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Filii nr 6 Miejsko-Powiatowej Biblioteki

Publicznej w Pszczynie,

6) Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla

placówek wychowania przedszkolnego, szkół i placówek oświatowych prowadzonych



na terenie gminy Pszczyna przez osoby prawne inne niż jednostka samorządu

terytorialnego, albo przez osoby fizyczne, a także trybu przeprowadzania kontroli

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania,

7) Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej

w Pszczynie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej,

8) Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały dotyczącej

ustalania zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia

i mieszkaniach treningowych,

9) Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków

lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie gminy

Pszczyna,

10) Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Pszczyna oraz

określenia sezonu kąpielowego w 2025 r.,

11) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2025-2028,

12) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej przystąpienia do

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

w granicach administracyjnych miasta Pszczyna —Etap Il (Uchwała Nr IX/150/19),

13) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej przystąpienia do

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

w granicach administracyjnych miasta Pszczyna —Etap II (Uchwała Nr XLVIII/578/22),

14) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej przystąpienia do

sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części sołectwa

Poręba”,

15) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulicy Staromiejskiej,

ulicy Żorskiej oraz ulicy Batalionów Chłopskich w Pszczynie,

16) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

położonej w Pszczynie przy ul. Władysława Broniewskiego oraz na odstąpienie od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,

17) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej

w Ćwiklicach przy ul. Męczenników Oświęcimskich,

18) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości

położonej w Pszczynie przy ul. Juliana Tuwima,

19) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości

położnych w Ćwiklicach przy ul. Męczenników Oświęcimskich,

20) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pszczyna w 2025 roku”,

21) Projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy

Pszczyna środków stanowiących fundusz sołecki na rok 2026,

22) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025,

23) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Pszczyna. .

24) Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych gminy Pszczyna oraz

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu,



25) Projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji,

26) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej

na realizację zadania pn. „Rozbudowa ulicy św. Jana Pawła Il w Studzienicach

i Jankowicach na odcinku od ulicy Kosów do DW 931”,

27) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej

na realizację zadania pn. „Remont nawierzchni jezdni drogi powiatowej nr 41325

tj. ul. Kombatantóww m. Ćwiklice”.

8. Wolne głosy, komunikaty.

9. Zamknięcie obrad — XV sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

ad. 3.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół XIV sesji Rady Miejskiej

z 23 stycznia 2025 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na stronie

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu XIV sesji rady są jakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Andrzej Wojtanowicz, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Jolanta Spek, Marta Wojciechowska-Smolarz

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół XIV sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został

przez Radę przegłosowanyjednogłośnie 21 głosami „za”.

ad. 4.

Przewodniczący obrad Leszek Szczotka powiedział, że Informację Burmistrza Pszczyny

o pracach w okresie międzysesyjnym oraz Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy

Społecznej w Pszczynie za 2024 rok oraz przedstawienia potrzeb w zakresie pomocy

społecznej na 2025 rok radni otrzymali.

Zapytał, czy do przedstawionej informacji i sprawozdania radni mają zapytania lub uwagi?

Pytań, uwag nie było i prowadzący obrady stwierdził, że ww. Informacje zostały przez radę

przyjęte do wiadomości.

Informacja burmistrza Pszczyny o pracach w okresie międzysesyjnym oraz Sprawozdanie

z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Pszczynie za 2024 rok oraz przedstawienia

potrzeb w zakresie pomocy społecznej na 2025 rok stanowią odpowiednio załącznik nr 3 i 4

do protokołu sesji.

ad. 5.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej

o przedstawienie informacji na temat kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał informację o kontroli przeprowadzonej przez

Komisję w dniach 11 i 20 lutego 2025 r., dotyczącej utrzymania i funkcjonowania urządzeń



oraz polderów wodnych na terenie gminy. Podsumowując kontrolę komisja sformułowała

8 wniosków pokontrolnych.

Wniosek nr 1. Komisja Rewizyjna wnioskuje o wystąpienie do Państwowego Gospodarstwa

Wodnego Wody Polskie z wnioskiem o modernizację polderu zalewowego znajdującego

się przy ujściu rzeki Pszczynki do zbiornika łąckiego oraz o wyczyszczenie potoku

Studzienickiego na całej jego długości, w celu poprawy ochrony przeciwpowodziowej

oraz stanu infrastruktury wodnej. Powyższy wniosek został przyjęty pozytywnie,

jednogłośnie 4 głosami „za”.

Wniosek nr 2. Komisja Rewizyjna wnioskuje o wystąpienie do zarządcy zbiornika

Goczałkowickiego z wnioskiem o przeprowadzenie analizy zwiększenia przekroju upustu

dennego na łowisku specjalnym w Wiśle Małej oraz o wyczyszczenie przepustu pod drogą

wojewódzką nr 939, w celu poprawy stanu infrastruktury hydrotechnicznej oraz

zapewnienia bezpieczeństwa w tym rejonie. Powyższy wniosek został przyjęty pozytywnie,

jednogłośnie 4 głosami „za”.

Wniosek nr 3. Komisja Rewizyjna wnioskuje o zobowiązanie przedsiębiorstwa zajmującego

się wywozem materiałów poeksploatacyjnych z kopalni Silesia w Czechowicach

Dziedzicach, które są składowane na zasypywanych stawach Rontok, do wyczyszczenia

drogi gminnej w Rudołtowicach oraz przywrócenia jej do stanu pierwotnego, celem

zapewnienia bezpieczeństwa i komfortu mieszkańców. Powyższy wniosek został przyjęty

pozytywnie, jednogłośnie 4 głosami „za”.

Wniosek nr 4. Komisja Rewizyjna wnioskuje, aby wystąpić do zarządcy rzeki Dokawa

z wnioskiem o zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie poszerzenia korytarza

rzeki Dokawa nacałą jej długości, zarówno w roku przyszłym, jak i w latach następnych,

w celu poprawy bezpieczeństwa przeciwpowodziowego oraz ochrony mienia

mieszkańców. Powyższy wniosek został przyjęty pozytywnie, jednogłośnie 4 głosami „za”.

Wniosek nr 5. Komisja Rewizyjna wnioskuje o wykonanie modernizacji przepustu wodnego

na osiedlu Daszyńskiego w Pszczynie pomiędzy ulicami Piotra Czajkowskiego a ulicą

Orzeszkowej, w celu poprawy infrastruktury hydrotechnicznej i zapewnienia

bezpieczeństwa mieszkańców. Powyższy wniosek został przyjęty pozytywnie, jednogłośnie

4 głosami „za”. |

Wniosek nr 6. Komisja Rewizyjna wnioskuje o przygotowanie oraz przeprowadzenie

kampanii informacyjnej dla mieszkańców, dotyczącej obowiązku utrzymywania rowów

przebiegających przez posesje prywatne, w celu zwiększenia świadomości obywatelskiej

oraz poprawy stanu infrastruktury melioracyjnej na terenie gminy. Powyższy wniosek

został przyjęty pozytywnie, jednogłośnie 4 głosami „za”.

Wniosek nr 7. Komisja Rewizyjna wnioskuje o wystąpienie do zarządcy działki nr 588/72,

o przywrócenie samej działki oraz rowów melioracyjnych na tej działce do stanu

poprzedniego, w związku z ich zasypaniem oraz znacznym podniesieniem poziomu tej

działki w stosunku do działek sąsiednich. Zmiany te powodują naruszenie stosunków

wodnych i mają szkodliwy wpływ na nieruchomości sąsiednie, w tym na wstrzymanie

odpływów wód z gruntów sąsiednich. Działka nr 588/72 znajduje się w obszarze terenów

zalewowych, co dodatkowo potwierdza konieczność podjęcia działań w celu przywrócenia

prawidłowego funkcjonowania rowów melioracyjnych. Powyższy wniosek został przyjęty

pozytywnie, jednogłośnie 4 głosami „za”.



Wniosek nr 8. Komisja Rewizyjna wnioskuje o powołanie Gminnej Spółki Wodnej mającej

na celu skuteczniejsze zarządzanie gospodarką wodną na terenie gminy, w tym utrzymanie

infrastruktury wodno - melioracyjnej oraz realizację działań związanych z ochroną przed

powodziami i podtopieniami. Powyższy wniosek został przyjęty pozytywnie, jednogłośnie 4

głosami „za”. Informacja o kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną stanowi

załącznik nr 5 do protokołu sesji.

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady Leszek Szczotka powiedział, że zgodnie ze

statutem gminy Pszczyna Rada przystąpi teraz do przegłosowania wniosków

pokontrolnych Komisji Rewizyjnej.

O głos w dyskusji poprosił radny Arkadiusz Gardiasz. Powiedział: „Panie Przewodniczącyja

chciałem tylko o doprecyzowanie, ewentualnie wyjaśnienia w zakresie wniosku numer 3,

który tutaj jest, czyli: „Komisja wnioskuje o zobowiązanie przedsiębiorstwa zajmującego się

wywozem materiałów poeksploatacyjnych z kopalni, tam dalej, do wyczyszczenia drogi

gminnej w Rudołtowicach oraz przywrócenia stanu pierwotnego”. W tym kontekście

wydaje mi się, że tutaj zarządcą drogi gminnej, któryjest Burmistrz i osoba, która czy

przedsiębiorstwo, które faktycznie zanieczyszcza z mocy prawa, zarządca powinien już

dawno wystąpić i te kwestie uregulować. Tu się zastanawiam, co nasz wniosek, wjaki

sposób myjesteśmy w stanie zobowiązać dodatkowo przedsiębiorstwo do czyszczenia

drogi, skoro to wynika z mocy prawa? De facto, nie wiem, zarządca powinien to zgłosić

na Policję, że jest zanieczyszczona droga i stanowi pewnego rodzaju niebezpieczeństwo.

Tu bym prosił o jakieś wyjaśnienia przez Wydział Gospodarki Komunalnej, albo Pana

Zastępcę Burmistrza Pszczyny. Bo kwestia sensu tego wniosku podejmowanego przez Radę

do rzeczy, która jest no, powinna być na porządku dziennym, że kto zabrudza,

zanieczyszcza drogę gminą no, niezwłocznie jest zobowiązany do jej uporządkowania,

uprzątnięcia. I ewentualnie, jakie kroki do tej pory zostały podjęte w tej sprawie? Czyjest

mi w stanie ktoś to wyjaśnić? Czy Pan Zastępca Burmistrza Pszczyny? Jak wygląda sytuacja

w zakresie właśnie tej sytuacji?”

Zastępca burmistrza Pszczyny Piotr Sidzina odpowiedział, że w tej chwili nie jest w stanie

odpowiedzieć dokładnie, jak wygląda status prawny tej drogi, jakie zostały podjęte kroki

i postara się przygotować Radnym odpowiedź pisemną na ten temat.

Ponownie głos zabrał radny Arkadiusz Gardiasz. Powiedział: „Czy ktoś z członków Komisji

Rewizyjnejjest w stanie uzasadnić przedmiotowy wniosek? Z czego wynika konieczność

wystąpienia w takim trybie do przedsiębiorstwa, a do tej pory nie zrobił tego zarządca

drogi?”

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że ten wniosek jest skierowany

do władzy wykonawczej, więc Pan Burmistrz się tym zajmie.

Ad vocem radny Arkadiusz Gardiasz powiedział: „Dlatego, czemu do tej pory zarządca

drogi tego nie zrobił? Dlaczego Rada Miejska ma występować do Burmistrza o rzecz, która

powinna być na porządkudziennym?Jest zabrudzona, zgłasza odpowiednim organom,

instytucjom, podejmuje działania niezbędne do pilnego przywrócenia, uporządkowania

drogi. Ja nie wiem, od kiedy taki stan tam w ogóle jest. To może ktoś z radnych z tamtych

okolic może wskazać, czy Pani Sołttys, no ale jak my będziemy wnioskować do Burmistrza

o to, żeby realizował swoje zadania jako zarządca drogi, no to, to kiepsko wygląda”.

Ad vocem głos zabrał radny Kamil Widłok. Powiedział: „Tak Panie radny. Jeżeli chodzi

o kwestie związane z utrzymaniem tej drogi, nie było to głównym tematem samego



posiedzenia Komisji Rewizyjnej. Natomiast komisja, będącw terenie, stwierdziła

następującyfakt, który miał miejsce, że droga została nadsypana odpadami

powydobywczymi z samej kopalni. Na drodze obowiązuje ograniczenie tonażowe, jak

dobrze pamiętam, do 5 ton, czy do 10 ton pojazdów, które są dopuszczone do ruchu, który

również nie jest przestrzegany, również przez tego samego przedsiębiorcę. Poruszają się

tam samochody nierejestrowane, które w ogóle po tej drodze nie powinny się poruszać.

I w toku tego postępowania, zgodnie z rozmową z mieszkańcami, którzy również brali

udział w samym posiedzeniu Komisji, postanowiliśmy, aby wystąpić z wnioskiem, który

wesprze działania mieszkańcówwkierunku tego, żeby ta droga została przywrócona do

stanu pierwotnego. Bowtej chwili ona jest w stanie wręcz tragicznym. I stądjest wniosek

komisji o to, żeby te działania wesprzeć. Komisja w ramach kontroli postanowiła, żeby

organy troszeczkę może... O może inaczej, żeby organom troszeczkę przypomnieć o tych

obowiązkach i o tym, że powinni dbać o dobro całej gminy. Dziękuję.”

Do dyskusji włączył się radny Andrzej Mańka. Powiedział: „Panie Przewodniczący,

Pani Burmistrz, Panie Burmistrzu. Ja też mam pytanie w tym samym duchu, co Pan radny

Arkadiusz Gardiasz. Chodzi mi o wniosek numer 7, o wezwanie zarządcy do przywrócenia

stanu pierwotnego działki. Rozumiem, że jeżeli tam było coś nadsypane i zakłócono cieki

wodne, to toczy się już postępowanie administracyjne. Przynajmniej takie administracyjne

postępowanie powinno się toczyć. W związku z tym w mojej ocenie, ten wniosekjest

w ogóle bezzasadny i bezprzedmiotowy. Bo nie jest kompetencją Rady Miejskiej wchodzić

w sprawy indywidualne zarządcy danej działki czy właściciela z organem administracji,

którym w tym przypadku jest Urząd. Dziękuję bardzo.” |

Po raz kolejny głos zabrał radny Arkadiusz Gardiasz. Powiedział: „Ja tylko jeszcze w kwestii

uzupełnienia mojej wypowiedzi w sprawie wniosku numer 3. Czy Komisja Rewizyjna w toku

badania i przeprowadzenia kontroli, występowała do Wydziału Gospodarki Komunalnej,

tudzież zarządcy drogi o stosowne wyjaśnienia dlaczego ten stan drogijest taki?”

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Kamil Widłok odpowiedział, że Komisja

nie występowała, bo nie było to przedmiotem kontroli.

Radny Arkadiusz Gardiasz zapytał: „No, to mam pytanie. Skąd my wiemy, czy zarządca

drogi, w tym wypadku też Zastępca Burmistrza Pszczyny nadzorujący Wydział Gospodarki

Komunalnej, powinien wiedziećjak sytuacja wygląda. Przedstawiając taki wniosek, ja bym

chciał mieć pełną informację na ten temat. Zwłaszcza, jeżeli Pan Przewodniczący Komisji

Rewizyjnej wskazuje, że jeżdżą tam samochody, które przekraczają. Czy zarządca

występował do Policji, aby tam, bo to jest organ właściwy, czy Straż Miejska podejmowała

stosowne działania? Policja? Ale przede wszystkim, czy Wydział Gospodarki Komunalnej,

to w imieniu zarządcy drogi gminnej, występowałjuż do przedsiębiorstwa w celu

przywrócenia stanu tej drogi? Bo może występował, a my o tym nie wiemy,

a przedsiębiorstwo tak naprawdę nic tu w tym wypadku nie realizuje. No, są kolejne

instancje, instytucje władne temu, żebyjednak przedsiębiorstwo przymusić do tego, bądź

ograniczyć mu możliwość poruszania się po tej drodze.”

Prowadzący obrady Leszek Szczotka powiedział, że najlepiej zorientowaną osobą na tej sali

jest radny Andrzej Wojtanowicz i poprosił go o zabranie głosu w tej sprawie.

Radny Andrzej Wojtanowicz powiedział: „Ja tylko informacyjnie chciałbym przekazać, że

sprawa nie jest zupełnie powiem jakby pominięta. Już, od wielu lat trwają rozmowy. Była

taka... Kilka lat temu było takie spotkanie na tej drodze, była Straż Miejska, była Policja,



byłjuż teraz nie pamiętam, czy Pan Wiceburmistrz, czy ktoś i był też wykonawca. Wiemy,

że wykonawca co chwilę się zmienia. Właściciel też się co chwilę zmienia. Ale wtedy była

decyzja, że... I firma, która wywozi ten odpad górniczy, zapewniała, że będzie dbać o tą

drogę, czyścić ją i usuwać. Byli też mieszkańcy. Na początku to tak było. Od pewnego czasu

znowu jest inaczej. No, bo znowu są nowi właściciele. Tak, że do końca nie jest to tak, że

tym tematem nikt się nie zajmował. Ale no, sytuacja jest taka, jaka jest. Ta sytuacja i nie

tylko z tą drogą, ale z całą tą hałdą, wiemyjak wygląda od kilku lat. Nie umiemy się, jako

Rada spotkać z właścicielami. Nikt nie podejmuje tematu. Wiemy, że to wszystko jest

nielegalne. Tak, że no, użytkowanie drogi też chyba jest nielegalne. Tak, że tylko tyle.”

Głos w dyskusji zabrał Wiceprzewodniczący rady Marek Dutkowski. Powiedział: „Panie

Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Tytułem przypomnienia. Mamy dwa

organy: stanowiący, wykonawczy. Jedną z komisji organu stanowiącego jest Komisja

Rewizyjna, która przeprowadza kontrole w zakresie planowanym. Mamy o tym napisane.

Wnioski, które kieruje, zazwyczaj kieruje do organu wykonawczego, do Burmistrza. W toku

kontroli nasunęły się takie wnioski, z tego co czytam, stąd to głosowanie, czy

przygotowanie tego głosowania. A wykonanie tego, jak zawsze, należy do organu

wykonawczego, którym jest Burmistrz. Dziękuję bardzo.”

Ad vocem radny Arkadiusz Gardiasz powiedział: „Jeszcze ad vocem w sprawie wypowiedzi

od razu Pana Wiceprzewodniczącego rady. Usłyszeliśmy, że to nie było przedmiotem

kontroli. Przy okazji ktoś zaobserwował. Ja dlatego zadaję pytanie. Dziwię się, że Pan

zastępca nie potrafi odpowiedzieć na ten stan tej konkretnej drogi. Zarządca... Jeszcze tu

do Pana Andrzeja. Może i przedsiębiorstwo się zmieniało, ale zarządca drogijest od wielu

lat ten sam i się nie zmienił. Stąd interesowały mnie tutaj, podejmując taki wniosek

i głosując za nim, jak ta sytuacja wygląda, bo z czegoś to musi wynikać,a nie...

Zwłaszcza, że to nie było przedmiotem kontroli w tym wypadku. Czy my, takjak też radny

Andrzej Mańka wspominał, nie przekraczamy w pewnym momencie, może nie w tym,

ale w tym kolejnym wniosku, o którym wspominał, stądjest to miejsce, aby zadać pytania

i pewne wątpliwości wyjaśnić od razu. Dziękuję.”

Ad vocem głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Kamil Widłok. Powiedział:

„Ja tu jeszcze chciałem nawiązać do protokołu pokontrolnego. W treści protokołu również

komisja wskazała na fakt, że główną przyczyną zaistniałej sytuacji, jeżeli chodzi

o wspomnianą drogę, jest nakaz wydany przez Powiatowy Inspektorat Budowlany

o rozbiórce mostu tymczasowego na Wiśle. Z tym, że w nakazie zostało wskazane, znaczy

nie został nakaz wskazany z konkretną datą realizacji. Zostało wskazane, żeby zostało to

zrobionewtrybie jak najszybszym. Do dnia dzisiejszego mostjest użytkowany, nie został

rozebrany, dalej jest tymczasowy, mimo tego, że został wydany nakaz jego rozbiórki.

Bez wskazania konkretnego terminu usunięcia. Dziękuję.”

Ponownie głos w dyskusji zabrał zastępca burmistrza Pszczyny Piotr Sidzina. Powiedział:

„Szanowni Państwo, to nie jest kwestia naszej niewiedzy, bo to jest temat bardzo szeroki,

poczynając od tego tymczasowego przejazdu, któryjuż jest na rzece Wiśle od kilku dobrych

lat. To jest kwestia zasypywania stawów nielegalnego i wykorzystania drogi. Po prostu

chcemy w miarę możliwości Państwu przekazać informację usystematyzowaną,w której

również dołączymy wszystkie pisma, które były kierowane do spółki zarządzającej, jak

również do właściwych organów.Aw tej chwili nie jestem w stanie Państwu tego po prostu

przekazać. Postaramy się w najbliższym czasie to przygotować.”



Ad vocem radny Arkadiusz Gardiasz powiedział: „Dziękuję bardzo Panie zastępco. Tylko

jeszcze chciałem się odnieść do Pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Mówimy tutaj

o czyszczeniu drogi, a nie o moście, o tym co Pan wspominał. Jeszcze mam tylko kwestię

drugą, wniosku dotyczącego, to jest bodajże wniosek dotyczący poszerzenia koryta rzeki

Dokawy. Z czego konkretnie wynika? I czy są jakieś analizy, wskazania do tego, żeby

należało poszerzyć koryto rzeki Dokawa?”

Ad vocem Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Kamil Widłok powiedział: „Wracając

jeszcze do tematu, co było przedmiotem kontroli, a co nie. Przypominam, że komisja

kontrolowała tereny zalewowe. Okolice Stawu Rontok są rzeczywiście terenami zalewowymi,

również ze wspomnianą drogą. A jeżeli chodzi o kwestie analizy, to zapraszam do

przeczytania ze zrozumieniem protokołu Komisji Rewizyjnej. Dziękuję.”

Prowadzący obrady Przewodniczący rady powiedział, że chciałby już zakończyć tą dyskusję

i przystąpić do przegłosowywania wniosków pokontrolnych, bo Rada dzisiaj tego problemu

nie jest w stanie rozwiązać.

Ad vocem radny Arkadiusz Gardiasz powiedział: „Oczywiście i dlatego też myślę, że w

najbliższym czasie Komisja Gospodarki się tym tematem zajmie. Właśnie w tej sprawie był taki

temat zrobiony. A tylko odpowiadając Panu Przewodniczącemu, widzę, że tutaj kolega radny

nie potrafi merytorycznie rozmawiać, potrafię czytać ze zrozumieniem protokoły. Dziękuję.”

Wiceprzewodniczący rady Marek Dutkowski zaapelował, aby zostawić emocje na boku

i przystąpić do realizacji porządku obrad.

Na tym dyskusję zakończono i prowadzący obrady poddał pod głosowanie wnioski

pokontrolne.

Wniosek nr 1: „Komisja Rewizyjna wnioskuje o wystąpienie do Państwowego

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z wnioskiem o modernizację polderu zalewowego

znajdującego się przy ujściu rzeki Pszczynki do Zbiornika Łąckiego oraz o wyczyszczenie

potoku studzienickiego na całej jej długości, w celu poprawy ochrony przeciwpowodziowej

oraz stanu infrastruktury wodnej.”

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Andrzej Wojtanowicz, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Jolanta Spek, Marta Wojciechowska-Smolarz

Przewodniczący rady stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Radę jednogłośnie.

Wniosek nr 2: „Komisja Rewizyjna wnioskuje o wystąpienie do zarządcy zbiornika

Goczałkowickiego z wnioskiem o przeprowadzenie analizy zwiększenia przekroju upustu

dennego na łowisku specjalnym w Wiśle Małej oraz o wyczyszczenie przepustu pod DW 939,

w celu poprawy stanu infrastruktury hydrotechnicznej oraz zapewnienia bezpieczeństwa

w tym rejonie.”

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej



Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Andrzej Wojtanowicz, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2)): Jolanta Spek, Marta Wojciechowska-Smolarz

Przewodniczący rady stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Radęjednogłośnie.

Wniosek nr 3: „Komisja Rewizyjna wnioskuje o zobowiązanie przedsiębiorstwa zajmującego

się wywozem materiałów poeksploatacyjnych z kopalni Silesia w Czechowicach-Dziedzicach,

które są składowane na zasypywanych stawach Rontok do wyczyszczenia drogi gminnej

w Rudoftowicach oraz przywrócenia jej do stanu pierwotnego, celem zapewnienia

bezpieczeństwa i komfortu mieszkańców”.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda,Jacek Granda,

Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil

Widłok, Adrian Winkler, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)): Arkadiusz Gardiasz, Andrzej Mańka

NIEOBECNI (2): Jolanta Spek, Marta Wojciechowska-Smolarz

(W tym momencie na salę obrad przybyła radna Marta Wojciechowska — Smolarz. Liczba radnych biorących

udział w obradach wynosiła 22).

Przewodniczący rady stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Radę wymaganą większością

głosów.

Wniosek nr 4: „Komisja Rewizyjna wnioskuje, aby wystąpić do zarządcy rzeki Dokawa z

wnioskiem o zabezpieczenie środkówfinansowych na wykonanie poszerzenia koryta rzeki

Dokawa na całej jej długości, zarówno w roku przyszłym jak i w latach następnych, w celu

poprawy bezpieczeństwa przeciwpowodziowego oraz ochrony mienia mieszkańców.”

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Jacek Granda,

Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria

Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Arkadiusz Gardiasz

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek

Przewodniczący rady stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Radęjednogłośnie.

Wniosek nr 5: „Komisja Rewizyjna wnioskuje o wykonanie modernizacji przepustu

wodnego na osiedlu Daszyńskiego w Pszczynie pomiędzy ulicami Piotra Czajkowskiego

a Orzeszkowej, celem poprawy infrastruktury hydrotechnicznejizapewnienia

bezpieczeństwa mieszkańców.”

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,
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Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek

Przewodniczący rady stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Radęjednogłośnie.

Wniosek nr 6: „Komisja Rewizyjna wnioskuje o przygotowanie oraz przeprowadzenie

kampanii informacyjnej dla mieszkańców dotyczącej obowiązku utrzymania rowów

przebiegających przez posesje prywatne, w celu zwiększenia świadomości obywatelskiej oraz

poprawy stanu infrastruktury melioracyjnej na terenie gminy”.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek

Przewodniczący rady stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Radęjednogłośnie.

Wniosek nr 7: „Komisja Rewizyjna wnioskuje o wystąpienie do zarządcy działki numer 588/72

o przywrócenie samej działki oraz rowów melioracyjnych na tej działce do stanu

poprzedniego, w związku z ich zasypywaniem oraz znacznym podniesieniem poziomu tej

działki w stosunku do działek sąsiednich. Zmiany te powodują naruszenie stosunków

wodnych i mają szkodliwy wpływ na nieruchomości sąsiednie, w tym na wstrzymanie

odpływu wód z gruntów sąsiednich. Działka numer 588/72 znajduje się w obszarze terenów

zalewowych, co dodatkowo potwierdza konieczność podjęcia działań w celu przywrócenia

prawidłowego funkcjonowania rowów melioracyjnych”.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (20): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Jacek Granda,

Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil

Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał

Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Arkadiusz Gardiasz, Andrzej Mańka

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek

Przewodniczący rady stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Radę wymaganą

większością głosów.

Wniosek nr 8: „Komisja Rewizyjna wnioskuje o powołanie Gminnej Spółki Wodnej mającej

na celu skuteczniejsze zarządzanie gospodarką wodną na terenie Gminy Pszczyna, a w tym

utrzymanie infrastruktury wodno - melioracyjnej oraz realizację działań związanych

z ochroną przed powodziami, podtopieniami”.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,
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Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek

Przewodniczący rady stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Radęjednogłośnie.

ad. 6.

6.1)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia

skargi na działalność burmistrza Pszczyny.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/113/25 w sprawie

rozpatrzenia skargi na działalność burmistrza Pszczyny, podjęta została jednogłośnie

22 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

jednogłośnie.

6.2)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie

pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/114/25 w sprawie

pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”.

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.
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6.3)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie powołania

doraźnej Komisji ds. rozpatrzenia wniosku o nadanie tytułu „Honorowy Obywatel Pszczyny”.

Prowadzący obrady powiedział, że do prac w doraźnej komisji swoją kandydaturę zgłosili:

Leszek Szczotka - Przewodniczący Rady, Marek Dutkowski - Wiceprzewodniczący Rady,

Marcin Leśniewski - radny Rady Miejskiej oraz Magdalena Czarnecka - zastępca Burmistrza

Pszczyny. Zapytał czy ktoś z radnych wyraża jeszcze chęć pracy w komisji? Więcej chętnych

nie było w związku z tym prowadzący obrady powiedział, że zgodnie ze Statutem gminy

chciałby zapytać kandydatów czy wyrażają zgodę na pracę w doraźnej komisji? Zgodę na

prace w komisji wyrazili: Leszek Szczotka Przewodniczący Rady, Marcin Leśniewski —

Radny Rady Miejskiej, Magdalena Czarnecka — zastępca Burmistrza Pszczyny, natomiast

Wiceprzewodniczący rady Marek Dutkowski nie wyraził zgody na pracę w komisji.

Prowadzący obrady Leszek Szczotka jeszcze raz zapytał czy ktoś z radnych chciałby dołączyć

do składu doraźnej komisji?

Radna Marcelina Leki zgłosiła chęć udziału w pracy komisji i wyraziła zgodę.

Prowadzący obrady poprosił o przegłosowanie zamknięcia listy kandydatów do składu

doraźnej komisji.

Radni w głosowaniu jednogłośnie 22 głosami „za” postanowili o zamknięciu listy kandydatów

do doraźnej komisji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Głos zabrał radny Arkadiusz Gardiasz. Powiedział: „Panie Przewodniczący, ja chciałem

w kwestii, może też na przyszłość rozważenia zmiany treści uchwały w sprawie całej

procedury. Oczywiście jestem świadomy tego, że zgodnie z obowiązującą po powołaniu tej

komisji, to komisja sprawdza pod względem formalnym, merytorycznym te wszystkie rzeczy.

Ale czy na przyszłość nie powinniśmyjakoś rozstrzygnąć, żeby przed podjęciem takiej uchwały

już poddać pod kwestię formalno-prawną dany dokument, wniosek? Bo co, jeżeli się okaże,

że to złożył podmiot nieuprawniony, zgodnie z naszym? A dlaczego temat poruszam,

bo przypomina mi się wniosek również Towarzystwa, a podpisany też przez tylko Prezesa

o nadanie nazwy ronda u zbiegu ulic Dworcowej, Kopernika. Wówczas procedowaliśmy to

w Komisji Skarg Wnioskówi Petycji. I posiadając opinię prawną z uwagi na brak

odpowiedniej reprezentacji, bo zgodnie ze statutem Towarzystwa oświadczenia woli składa

dwóch członków Zarządu, wystąpiliśmy o uzupełnienie i nie otrzymaliśmy tego uzupełnienia.

I wtedy został wniosek ten pozostawiony bez rozpatrzenia. Stądja tutaj patrząc na ten

wniosek, również dostrzegam tylko podpis Prezesa. Noi pytanie, czy to jest pod względem

formalnym prawidłowo złożony wniosek w imieniu Towarzystwa? Ale ja myślę, że to już

komisja się tym odpowiednio zajmie w toku prac. Dziękuję bardzo”.

Innych pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
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ZA (20): Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Jacek Granda,

Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria

Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Tadeusz Bałuch, Katarzyna Raszka

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/115/25 w sprawie

powołania doraźnej Komisji ds. rozpatrzenia wniosku o nadanie tytułu „Honorowy

Obywatel Pszczyny”, podjęta została większością 20 głosów „za”, przy 2 głosach

„wstrzymujących się”, bez głosów „przeciw”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.4)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania statutu Żłobkowi Miejskiemu.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/116/25 w sprawie zmiany

uchwały w sprawie nadania statutu Żłobkowi Miejskiemu, podjęta została jednogłośnie

22 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

jednogłośnie.

6.5)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie zamiaru likwidacji Filii nr 6 Miejsko — Powiatowej Biblioteki Publicznej w Pszczynie.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwałysą jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Jacek Granda,

Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek,
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Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria

Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJE SIĘ (1): Marek Dutkowski

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/117/25 w sprawie zamiaru

likwidacji Filii nr 6 Miejsko — Powiatowej Biblioteki Publicznej w Pszczynie, podjęta została

większością 21 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, bez głosów „przeciw”.

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością

głosów.

6.6)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania

przedszkolnego, szkółiplacówek oświatowych prowadzonych na terenie gminy Pszczyna

przez osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego, albo przez osoby fizyczne,

a także trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/118/25 w sprawie

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego,

szkół i placówek oświatowych prowadzonych na terenie gminy Pszczyna przez osoby

prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego, albo przez osoby fizyczne, a także

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, podjęta

została jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta

została przez radę jednogłośnie.

6.7)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Pszczynie do załatwiania

indywidulanych spraw z zakresu administracji publicznej. Dodała, że do tego projektu

uchwały wprowadzona została autopoprawka związana z zakończonymi konsultacjami

społecznymi i odczytała jej treść. Autopoprawka burmistrza stanowi załącznik nr 6

do protokołu sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
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Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/119/25 w sprawie

upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Pszczynie do załatwiania

indywidulanych spraw z zakresu administracji publicznej, podjęta została jednogłośnie

22 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

jednogłośnie.

6.8)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w dotyczącej ustalania zasad ponoszenia

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/120/25 w sprawie

ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w dotyczącej ustalania zasad ponoszenia

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych, podjęta została

jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została

przez radę jednogłośnie.

6.9)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji

zabytków, położonych na terenie gminy Pszczyna.
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/121/25 w sprawie

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji

zabytków, położonych na terenie gminy Pszczyna, podjęta została jednogłośnie 22 głosami

„za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.10)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Pszczyna oraz określenia sezonu kąpielowego

w 2025 r.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/122/25 w sprawie wykazu

kąpielisk na terenie Gminy Pszczyna oraz określenia sezonu kąpielowego w 2025 r.,

podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.11)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych

i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2025-2028.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

17



Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber, Leszek Szczotka,

Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Michał Ziebura

PRZECIW (1): Kordian Piszczek

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/123/25 w sprawie

uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych

i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2025-2028, podjęta została większością 21 głosami „za”

przy 1 głosie „przeciw”, bez głosów „wstrzymujących się”. Prowadzący obrady stwierdził, że

uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

6.12)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego w granicach administracyjnych miasta Pszczyna -

Etap II.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/124/25 w sprawie

uchylenia uchwały dotyczącej przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennegow granicach administracyjnych miasta Pszczyna —

Etap ll, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.13)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego
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planu zagospodarowania przestrzennegow granicach administracyjnych miasta Pszczyna -

Etap II.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/125/25 w sprawie

uchylenia uchwały dotyczącej przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego w granicach administracyjnych miasta Pszczyna —

Etap ll, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.14)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Poręba”.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/126/25 w sprawie

uchylenia uchwały dotyczącej przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Poręba”, podjęta została jednogłośnie

22 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

jednogłośnie.
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6.15)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie nadania nazwy ronduu zbiegu ulicy Staromiejskiej, ulicy Żorskiej oraz ulicy

Batalionów Chłopskich w Pszczynie.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/127/25 w sprawie nadania

nazwy ronduu zbiegu ulicy Staromiejskiej, ulicy Żorskiej oraz ulicy Batalionów Chłopskich

w Pszczynie, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.16)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Pszczynie przy

ulicy Władysława Broniewskiego oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu

zawarcia umowy dzierżawy.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/128/25 w sprawie

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Pszczynie przy ulicy

Władysława Broniewskiego oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu

zawarcia umowy dzierżawy, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.
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6.17)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Ćwiklicach przy

ul. Męczenników Oświęcimskich.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/129/25 w sprawie

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Ćwiklicach przy ul. Męczenników

Oświęcimskich, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.18)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy

ul. Juliana Tuwima. Dodała, że do tego projektu uchwały wprowadzona została

autopoprawka związana ze sprostowaniem omyłki pisarskiej w załączniku mapowym do

projektu uchwały i odczytała jej treść. Autopoprawka burmistrza stanowi załącznik nr 7

do protokołu sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/130/25 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Juliana

Tuwima, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.
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6.19)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonych w Ćwiklicach

przy ul. Męczenników Oświęcimskich.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/131/25 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonych w Ćwiklicach przy

ul. Męczenników Oświęcimskich, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”.

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.20)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie gminy Pszczyna w 2025 roku”.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwałysą jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/132/25 w sprawie

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności

zwierząt na terenie gminy Pszczyna w 2025 roku”, podjęta została jednogłośnie 22 głosami

„za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.
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6.21)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Pszczyna środków

stanowiących fundusz sołecki na rok 2026.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Głos zabrał radny Arkadiusz Gardiasz. Powiedział: „Panie Przewodniczący, ja tu tylko

chciałem podkreślić jeszcze raz coś, co jakby, o co zabiegam od wielu lat, że fundusz sołecki

jest wartością na pewno dodaną, którą warto wprowadzić. W toku dyskusji na komisji też to

było podkreślane, że ponad 70% gmin w Polsce takifundusz posiada, sprawdza się w wielu

sytuacjach. Dodatkowo możemy pozyskać dodatkowe punkty przy ubieganiu się o środki

w ramach inicjatywy sołeckiej, której w ubiegłym roku na przykład nie otrzymaliśmy z uwagi

na niewystarczającą liczbę punktów. Także ja tutaj uważam, że najwyższy czas, aby u nas

również takifundusz sołecki wprowadzić”.

Głos zabrał radny Piotr Rabaszowski. Powiedział: „Panie Przewodniczącyja chciałem zapytać

Pań i Panów Sołtysów, kto chce fundusz sołecki? Proszę o podniesienie ręki. Dziękuję”.

Prowadzący obrady Leszek Szczotka powiedział, że nie widział żadnych podniesionych rąk.

Do dyskusji włączyła się radna Barbara Psik Barbara. Powiedziała: „Panie Przewodniczący,

Szanowni Państwo, ja też tylko chciałam dodać, że od wielu lat nie rozmawia się

z przedstawicielamijednostek pomocniczych gminy Pszczyna na temat wyodrębnienia,

czy niewyodrębnienia. Rokrocznie podejmujemy uchwatłę o niewyodrębnieniu. Myślę, że też

fajnie byłoby i dobrze posłuchać, zaprosić kogoś specjalistę w dziedzinie funduszu.

Przeanalizować czy ten fundusz, jak on będzie wyglądał w naszej gminie na podstawie

naszych dochodów, algorytm, wedle którego jest on przeliczany. Także też bym się cieszyła,

gdyby tutaj padła jakaś propozycja zorganizowania spotkania i rozmowy. Byśmy wiedzieli,

czy wyodrębniać? Czy warto? Czy nie wyodrębniać? Dziękuję”.

Prowadzący obrady Leszek Szczotka powiedział: „Proszę zapamiętać, że tą uchwałę zawsze

w marcu podejmujemy. Więc zachęcam do rozmówjuż może od kwietnia, a nie w marcu,

bo to już jest wtedyjest za późno, prawda? Ale cały rok przed nami możemy, możemy usiąść

i rozmawiać na ten temat”.

Ad vocem radna Barbara Psik powiedziała: „Ja tylko chciałam dodać, że w miniony piątek

odbyliśmy odprawę sołtysów i przewodniczących. Myślę, że też to był moment, żeby

wspomnieć, podyskutować na ten temat przed dzisiejszą sesją. Tak w ramach uzupełnienia.

Dziękuję bardzo”.

Innych pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (9): Tadeusz Bałuch, Marek Dutkowski, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Piotr

Rabaszowski, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler,

PRZECIW (10): Joanna Brożek, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Jacek Granda, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Maciej Stieber, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Marcin Leśniewski, Katarzyna Raszka, Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek
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W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, projekt uchwały w sprawie niewyrażenia

zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Pszczyna środków stanowiących fundusz

sołecki na rok 2026, nie został podjęty, gdyż 10 radnych głosowało „przeciw”, 9 było „za”,

a 3 „wstrzymało się od głosu”.

6.22)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie

gminy na rok 2025. Dodał, że do tego projektu uchwały została wprowadzona autopoprawka

burmistrza. Autopoprawka wynika z konieczności podjęcia zarządzenia Burmistrza Pszczyny

z dnia 19 marca 2025 roku, a dotyczy środków budżetu państwa na wypłatę jednorazowych

zasiłków powodziowych oraz zamiaru przekazania dotacji dla Powiatu Pszczyńskiego

w kwocie 143.000,00 złotych. Pełna treść autopoprawki stanowi załącznik nr 7 do protokołu

sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Głos zabrał radny Arkadiusz Gardiasz. Powiedział: „Swoje pytanie chciałbym skierować

do Pana Skarbnika. Uchwalając budżet końcem ubiegłego roku mieliśmy burzliwą dyskusję

na temat potrzeb gminyipewnych zadań. Padły wówczas pewne deklaracje o tym,

że początki, pomimo tego, że mamy budżet, aby nie wprowadzać już większych w ogóle

zmian, ale że początkiem roku w ramach bądź istniejących zadań, bądź nadwyżki, bądź

środków, zostaną zabezpieczone środki na remonty placów zabaw na terenie placówek

oświatowych. Bo w chwili obecnej w budżecie mamyjedno zadanie dotyczące placu zabaw

w Zespole Szkolno -Przedszkolnym na Starej Wsi. Ale to wynika z tego, że te środki były kiedyś

z budżetu obywatelskiego”.

Ad vocem radna Marcelina Leki powiedziała, że Wykonawca zrezygnował.

Radny Arkadiusz Gardiasz dodał: „Chodzi mi o to, czy organ wykonawczy, w tym wypadku

Pan Zastępca i Pani Zastępca, podjęli już jakieś kroki celem inwentaryzacji i zabezpieczenia

środków, abyjak najszybciej wyremontować istniejące place zabaw? Aby w okresie ładnej

pogody dzieci w placówkach mogły z nich korzystać. Jakby nie usłyszałem tutaj informacji,

że w przedstawionym projekcie zmian w sprawie zmian tutaj budżetu, takie środki zostały

wyasygnowane. To prositbym bardzoo informację. Czyjakieś działania zostały podjęte?

I kiedy konkretnie zostaną zabezpieczone środki na ten cel?”

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odpowiedział: „Panie Przewodniczący, Panie Radny,

następujące działania na ten moment, przede wszystkim chcieliśmy zinwentaryzować te

potrzeby, które są. I to jakby się dzieje w tej chwili, że tą inwentaryzację, w pewnym sensie

taką inwentaryzację i przegląd techniczny placów zabaw robimy. I rzeczywiście mamy dzisiaj

marzec, trzeci miesiąc tego roku, więc po tej zakończeniu, jakby zinwentaryzowaniu tych

potrzeb, będziemy chcieli w najbliższym czasie, czyli mam na myśli kwiecień lub maj,

przynajmniej najważniejsze, najpilniejsze rzeczy zrealizować. A więc zabezpieczyć środki

w budżecie, bieżącym budżecie na ten cel.”

Ad vocem radny Arkadiusz Gardiasz powiedział: „A jeśli można wiedzieć, jakie place zabaw

zostały zinwentaryzowane do tej pory, bądź ktoś z Urzędu odwiedził?”

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odpowiedział, że te inwentaryzacje miał realizować Wydział

Inwestycji i tutaj na ten moment nie mam tych informacji, które już są.
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Radny Arkadiusz Gardiasz powiedział, że Wydział Inwestycji podlega pod II Zastępcę

Burmistrza Pszczyny i czy można taką informację uzyskać?

Zastępca burmistrza Pszczyny Piotr Sidzina powiedział: „D/a Pana wiedzy nie podlega pod

ll Zastępcę. Została wyłoniona firma z Poznania, która ma przeprowadzić inwentaryzacje.

Jesteśmy właśnie po podpisaniu albo na etapie podpisywania umowy”.

Radny Arkadiusz Gardiasz zapytał: „To jest inwentaryzacja placów zabaw, czy ogólnie

obiektów, przeglądów technicznych takich, jakie robimy co roku?”

Zastępca burmistrza Pszczyny Piotr Sidzina odpowiedział, że to jest kwestia przeglądów

i inwentaryzacji i po tej ocenie podejmiemy kolejne kroki.

Radny Arkadiusz Gardiasz powiedział: „Dobrze. Dziękuję bardzo. Dlatego pytam,

bo pojawiają się informacje, to już było w styczniu, zadania, które wprowadziliśmy po

miesiącu, okazuje się, że jednak nie są potrzebne. Na ostatnim posiedzeniu komisji, gdzie

jeszcze w grudniu niektórzy radni mocno bronili 200.000,00 złotych, aby pozostawić

i wykonać dokumentację przebudowy Domu Usług. Okazuje się, że są niekoniecznie w tym

wypadku potrzebne. Raz mamy program funkcjonalno - użytkowy. Potem okazuje się, że nie

mamy programu funkcjonalno - użytkowego. Stąd też pytanie, na co zostało wydatkowane

20.000,00 zł ponad?I, że w najbliższym czasie będziemy zlecać znowu program funkcjonalno

- użytkowy dla przebudowy Domu Usług, gdzie w grudniu jeszcze byłem zapewniany, że jest

niezbędna i potrzebna inwestycja, dokumentacja projektowa za 200.000,00 złotych.

Na ostatniej Komisji Gospodarki się dowiedziałem, że jednak nie jest to takie niezbędne.

Stąd, aby jak najszybciej, ja tu bym wnioskował i apelował, Panie Skarbniku i tutaj do organu

wykonawczego również, żeby nie czekać na przyszły rok, bądź na wnioskijakie wpłyną

w ramach Budżetu Obywatelskiego, ale jeszcze w tym roku jak najszybciej, żeby dzieci

skorzystały z tych placów zabaw. To jest rzecz, która ciągnie się naprawdę od wielu lat.

To nie jest nic takiego, co się nagle teraz wydarzyło. I mieszkańcy o to wnioskują chociaż

podczas, chociażby podczas ogólnych zebrań mieszkańców. A do tej pory nawet nie ma,

właśnie nie ma nawet inwentaryzacji, nie ma dokumentacji technicznej. Nawet gdyby była ta

dokumentacja, to moglibyśmy o jakieś środki zewnętrzne występować. Tutaj przypomnę,

od 20 lat niedokończoną bieżnię w SP nr 6. Może można byłoby pozyskać środki, połączyć

zadania i wystąpić w ramach programu Sportowa Polska, pozyskać 60% dofinansowania

i w końcu to zadanie zrealizować. Tak, że apeluję o to, żeby... I mam nadzieję, że na

najbliższej sesjijednakjakaś pozycja dotycząca tych pilnych remontów w placówkach się

znajdzie. Dziękuję bardzo”.

Innych pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/133/25 w sprawie zmian

w budżecie gminy na rok 2025, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

25



6.23)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna. Dodał, że do tego projektu uchwały

została wprowadzona autopoprawka burmistrza. Autopoprawka wynika z konieczności

przyjęcia i wprowadzenia w 2025 roku zmian kwot dochodów i wydatkóww załączniku nr 1.

Stosownych zmian dokonuje się także w objaśnieniach do tego projektu uchwały. Pełna treść

autopoprawki stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/134/25 w sprawie zmian w

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została jednogłośnie 22

głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

jednogłośnie.

6.24)

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie emisji obligacji

komunalnych gminy Pszczyna oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (20): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Jacek Granda,

Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria

Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz,

PRZECIW (1): Arkadiusz Gardiasz

WSTRZYMUJE SIĘ (1): Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/135/25 w sprawie emisji

obligacji komunalnych gminy Pszczyna oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i

wykupu, podjęta została większością 20 głosów „za”, przy 1 głosie „przeciw i 1

26



„wstrzymującym się”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

wymaganą większością głosów.

6.25)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przekazania

środków finansowych dla Policji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (19): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Leszek Szczotka, Maria

Szostak, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał

Ziebura

PRZECIW (2): Barbara Psik, Maciej Stieber

WSTRZYMUJE SIĘ (1): Kamil Widłok

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/136/25 w sprawie

przekazania środków finansowych dla Policji, podjęta została większością 19 głosów „za”,

przy 2 glosach „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”. Prowadzący obrady stwierdził, że

uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

6.26)

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia

Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację zadania pn. „Rozbudowa ulicy

św. Jana Pawła li w Studzienicach i Jankowicach na odcinku od ulicy Kosów do DW 931”.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/137/25 w sprawie

udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację zadania pn.

„Rozbudowa ulicy św. Jana Pawła li w Studzienicach i Jankowicach na odcinku od ulicy

Kosów do DW 931”, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.
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6.27)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia

Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację zadania pn. „Remont nawierzchni

jezdni drogi powiatowej nr 41325 tj. ul. Kombatantów w m. Ćwiklice”.

Projekt uchwały został wprowadzony pod obrady wnioskiem i nie był opiniowany przez

komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej

Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XV/137/25 w sprawie

udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację zadania

pn. „Remont nawierzchni jezdni drogi powiatowej nr 41325 tj. ul. Kombatantów w

m. Ćwiklice”, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

Wykaz podjętych na XV sesji uchwał stanowi załącznik nr 9 do protokołu

ad. 7.

1. Głos zabrał radny Arkadiusz Gardiasz powiedział: „Ja w związku z negatywnym

stanowiskiem Rady względem niewyodrębnienia funduszu sołeckiego, a spoczywającym

na nas obowiązku ustawowym podjęcia stanowiska o wyodrębnieniu, bądź

niewyodrębnieniu. Tutaj poddaję też kwestię dyskusji, jakąś poradę radcy prawnego.

Czy nie powinniśmy wobec negatywnego stanowiska, wobec przedstawionej uchwały

podjąć uchwałę o wyodrębnieniu, bo termin mamy do 31 marca, aby takie stanowisko

zająć i to wynika wprost z ustawy. Czy podejmujemy albo o wyodrębnieniu, albo

niewyodrębnieniu w terminie do 31 marca. Co najlepiej w tym momencie podjąć?

Czy na jeszcze dzisiejszej sesji, czy na nowej, czy na jakiejś nadzwyczajnej?”

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że na dzisiejszej sesji nie damy rady,

bo nie mamy przygotowanej uchwały. Musimy mieć zaopiniowaną uchwałę, musimy ją

przygotować, więc będziemy się musieli spotkać jeszcze raz w tym miesiącu.

Radny Arkadiusz Gardiasz powiedział: „Ja bym prosił Panią Alicję, jeśli można”.

Radca prawny Urzędu Mecenas Alicja Droździk — Makówka powiedziała: „Szanowni

Państwo, na pewno musi być przygotowany projekt uchwały. Nie budzi wątpliwości,

że taka uchwała musi zostać podjęta, czy w sprawie wyodrębnienia, czy też

niewyodrębnienia funduszu sołeckiego w określonym ustawowo terminie, do 31 marca

danego roku. No, więc tutaj wydaje się, że tego projektu nie mamy na dzień dzisiejszy”.
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Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział: „Nie mamy podjętej uchwały,

nie mamy... A czy mamy pomyst na dalsze działania wynikające z tego, żeśmy nie podijęli

tej uchwały?”

(W tym monecie salę obrad opuściła radna Marcelina Leki. Liczba radnych biorących udział w obradach wynosiła 21).

Prowadzący obrady głosił 15 - minutową przerwę w obradach i zaprosił radnych na

konsultacje do Sali konferencyjnej.

Po przewie kontynuowano obradyw punkcie 7 porządku obrad — Wolne głosy,

komunikaty.

Głos ponownie zabrał radny Arkadiusz Gardiasz. Powiedział, że korzystając z okazji,

iż jesteśmy w punkcie Wolne głosy, komunikaty, a w ostatnich dniach media obiegła

pewna sprawa związana z zabytkami na terenie naszej gminy i chciałem się tutaj dopytać,

czy gmina, organ wykonawczy,czy jeżeli jest jeszcze z nami Pani Gminna Konserwator,

czy coś wiadomo na temat renowacji, upiększenia w cudzysłowie oczywiście, figurki

znajdującej się w Studzionce przy drodze wojewódzkiej? Czy coś w tym temacie można

więcej uzyskać? Czy gmina podjęła jakieś działania?

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odpowiedziała, że gmina podjęła

stosowne działania, to znaczy przekazała sprawę do Wojewódzkiego Konserwatora

Zabytków już dosyć dawno temu. Zaraz gdy do nas to zostało zgłoszone. Otrzymaliśmy

takie pismo rzeczywiście i według właściwości zostało to przekazane.

Głos zabrała radna Barbara Psik. Powiedziała: „Panie Przewodniczący, Pani burmistrz,

Panie burmistrzu, Panie skarbniku, ja mam w zasadzie tylko takie pytanie. Czy my, jako

gmina planujemy przystąpienie do grantów OZE?Chodzi o dofinansowanie źródeł energii,

w tym fotowoltaika, magazynu energii, pompy ciepła. Z tego co mi wiadomo, w ostatnim

czasie do takiego programu przystąpiły Wyry, Tychy, Rybnik, Tarnowskie Góry czy

Świętochłowice. Program jesto tyle istotny, że gwarantuje zwrot inwestycji w wysokości

85%. A co najważniejsze, nie posiada żadnych obostrzeń, co do poziomu dochodów,

czy wnoszenia wkładu finansowego. 15% mieszkaniec takiego wkładu tylko i wyłącznie

ponosi, zgodnie z regulaminem. Druga sprawa. To tutaj też ten program zakłada dosyć

szybki zwrot dla inwestorów, dla mieszkańców, którzy skuszą się i zdecydują się, by takie

środki pozyskać na takie przedsięwzięcia, bo też zgodnie z regulaminem, jest to 14 dni

od zakończenia oczywiście inwestycji. Nie jak to było w programie Mój Prąd, że nasi

mieszkańcy gminy czekali na taki zwrot pół roku, a może naweti więcej. Uważam, że to

sq takie główne argumenty, dlaczego warto przystąpić. Ale może są jakieś plany

i chciałabym tutaj informacji na ten temat”.

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odpowiedział: „Panie Przewodniczący, Szanowna Pani,

tak my mamyjuż przeanalizowane i właściwie decyzja jest pozytywna, aby przystąpić

do tego programu, bo on jest, takjak Pani radna była uprzejma wspomnieć, tam

najważniejsze jest to, że przede wszystkim jest duże dofinansowanie i mamyjuż taką

wstępne rozeznanie, że zainteresowanie ze strony naszych mieszkańcówjest tym

programem. Dofinansowanie właśnie tak, jak Pani wspomniała 85%, czyli duże

dofinansowanie. Także będziemy do tego programu przystępować, chcemy składać

wniosek i myślę, że to będzie z korzyścią dla naszych mieszkańców. A tu jeszcze uzupełnię

Panią. Tam te granty będą nie tylko na fotowoltaikę jak to było w pierwszym programie

ten Słoneczna Gmina. Tylko będą na fotowoltaikę wraz z magazynem energii.

Znaczy samgfotowoltaikę, fotowoltaikę z magazynem energii, pompy ciepła, pompy
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ciepła z fotowoltaiką i pompy ciepła z fotowoltaiką i z magazynem energii. Także tam jest

pięćjakby tych płaszczyzn dofinansowania. Także to się opłaca, to będzie korzystne.

Wiemy, że zainteresowanie będzie i chcemy do tego przystąpić, bo na pewno będzie to

korzystne dla naszych mieszkańców. Dziękuję”.

Ad vocem radna Barbara Psik dodała: „Ja również bardzo się cieszę. Dziękuję za tę

informację, bo również uważam, że jest to bardzo dobry i istotny, dobry kierunek dla

rozwoju. A przede wszystkim duże wsparcie, przede wszystkim dla naszych mieszkańców

i dążenia do odciążenia ich budżetów. W zasadzie w obawie nadciągających ogromnych

podwyżek za prqd, czy koszty ogrzewania. Dziękuję”.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że do Rady Miejskiej w Pszczynie

wpłynął wniosek o udostępnienie informacji publicznej. Przekazał pismo wszystkim

radnym do wiadomości z prośbą do Przewodniczącej Komisji Gospodarki o analizę

tematu na posiedzeniu komisji. Przygotowana została propozycja odpowiedzi na to

pismo, którą Radni wcześniej otrzymali i zapytał Radnych, czy wyrażają zgodę na

nieodczytanie tego pisma? Radni w głosowaniu jednogłośnie wyrazili zgodę i prowadzący

obrady poddał pod głosowanie propozycję odpowiedzi.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1,

NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian

Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

BRAK GŁOSU (1): Marcelina Leki

Prowadzący obrady powiedział, że propozycja odpowiedzi na wniosek o udostępnienie

informacji publicznej została przez Radę przyjęta jednogłośnie. Propozycja odpowiedzi

stanowi załącznik nr 10 do protokotu sesji.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że do Rady Miejskiej wpłynęło pismo

mieszkańca gminy dotyczące upamiętnienia w przestrzeni publicznej Władysława

Kuboszka, inspektora AK i dowódcy dla obszaru Powiatu Pszczyńskiego, Rybnickiego,

Raciborskiego, Cieszyńskiego, Zaolzia i zgromadzeń partyzanckich Beskidu Cieszyńskiego.

Przekazał pismo wszystkim radnym do wiadomości i przekazał pismo do merytorycznej

komisji, czyli Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Na podstawie stanowiska

merytorycznej komisji przygotowana została odpowiedź, którą Radni wcześniej otrzymali

i zapytał Radnych, czy wyrażają zgodę na nieodczytanie tego pisma? Radni w głosowaniu

jednogłośnie wyrazili zgodę i prowadzący obrady poddał pod głosowanie propozycję

odpowiedzi.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1,

NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian

Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Maciej Stieber, Leszek
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Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Jolanta Spek,

BRAK GŁOSU (1): Marcelina Leki

Prowadzący obrady powiedział, że propozycja odpowiedzi na pismo została przez Radę

przyjęta jednogłośnie. Propozycja odpowiedzi stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji.

6. Przewodniczący rady Leszek Szczotka przedstawił informację z działalności Rady Miejskiej

w Pszczynie w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że 10 lutego odbyło się posiedzenie

Komisji Skarg Wniosków i Petycji, w tym dniu także odbyło się posiedzenie Komisji

Gospodarki oraz wspólne posiedzenie Komisji Budżetu, Komisji Gospodarki,

Oświaty i Spraw Społecznych, Komisji Sportu i Kultury Fizycznej i Komisji Zdrowia.

11 lutego odbyło się wyjazdowe posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 20 lutego odbyło się

posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 17 marca odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw

Społecznych, a także posiedzenie Komisji Budżetu i posiedzenie Komisji Zdrowia.

18 marca odbyło się posiedzenie Komisji Sportu, Kultury Fizycznej oraz posiedzenie

Komisji Gospodarki.

7. Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że kolejna sesja Rady Miejskiej

planowana jest na 24 kwietnia 2025 r.

ad. 8.

Prowadzący obrady stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim

za uczestnictwo w obradach i o godz. 14* ogłosił zamknięcie XV sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

[PODPIS] /
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